
Protokół Nr  16/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  27 sierpnia 2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XIII Sesję Rady Miejskiej: 

- w sprawie zapewnienia  środków własnych Miasta niezbędnych do realizacji projektu 
„Zajęcia pozalekcyjne uczą, bawią, rozwijają” w ramach Rządowego programu 
wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży w 2007 r. „Aktywizacja jednostek 
samorządu terytorialnego i organizacji pozarządowych” – druk G, 

- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa  ulic Wawelskiej 
oraz Krakusa i Wandy w Białogardzie” – druk E, 

-  w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację inwestycji 
„Budowa ulic Wawelskiej oraz Krakusa i Wandy w Białogardzie” – druk A, 

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2007 – druk B, 
-  w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa, remont i 

przebudowa dróg (jezdni i chodników) na osiedlu Zwycięstwa w Białogardzie – Etap I i 
II” – druk H. 

3. Informacja Skarbnika Miasta na temat ściągalności podatków. 
4. Informacja Burmistrza na temat realizacji inwestycji w mieście. 
5. Propozycje do projektu budżetu Miasta na 2008 rok. 
6. Sprawy różne.  
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1630 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji wniósł uwagę do porządku o wniesienie projektu G jako 2a i 
H jako 2e. Wniosek przegłosowano: za-6 (jednogłośnie). 
 
Ad 2 
- w sprawie zapewnienia  środków własnych Miasta niezbędnych do realizacji projektu 

„Zajęcia pozalekcyjne uczą, bawią, rozwijają” w ramach Rządowego programu 
wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży w 2007 r. „Aktywizacja jednostek 
samorządu terytorialnego i organizacji pozarządowych” – druk G, 

Przedstawił: K.Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Promocji 
 
Przegłosowano w/w projekt uchwały: za-5 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 

 
- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa  ulic Wawelskiej 

oraz Krakusa i Wandy w Białogardzie” – druk E, 
Przedstawił:  Zbigniew Raczewski,  Z-ca Burmistrza 
 
St.Hatłas – pytał o protest? 
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Zastępca Burmistrza - wyjaśnił, że wynika z ustawy o zamówieniach publicznych, oferenci 
mają prawo złożyć protest. 

 
Przegłosowano w/w projekt uchwały: za-7 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
-  w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację inwestycji 

„Budowa ulic Wawelskiej oraz Krakusa i Wandy w Białogardzie” – druk A, 
Przedstawiła:  Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Przegłosowano w/w projekt uchwały: za-7 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
 
- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2007 – druk B, 
Przedstawiła:  Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
B.Żurawski – pytał  jaka jest skala bezpieczna do zaciągnięcia kredytu? 
Skarbnik – odpowiedziała, że są dwa progi – 60% dopuszczalny dług na koniec roku 

(bezpieczny), obsługa kredytów wraz z odsetkami nie może przekraczać 15%. 
 
Przegłosowano w/w projekt uchwały: za-6, przeciw-0, wstrzymało się-1, opiniując 
pozytywnie. 
 
 
-  w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa, remont i 

przebudowa dróg (jezdni i chodników) na osiedlu Zwycięstwa w Białogardzie – Etap I i II” 
– druk H 

Przedstawił:  Zbigniew Raczewski,  Z-ca Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Żurawski – stwierdził, że to nie będzie miało pozwolenia na budowę, to będzie tylko remont. 
St.Purol – pytał w nawiązaniu do tego, że  były składane wnioski na inne ulice dlaczego ta 

ulica? 
Z-ca Burmistrza – stwierdził, że zrobiono projekt w 2003 roku w ramach obiektów 

poradzieckich, zadania pozostały te same. Chcieliśmy, aby były drogi chodniki i parkingi. 
Oświetlenie zrealizujemy swoimi środkami.  

J.Leszczyk – pytał czy zrealizowane zostaną dwa etapy w tym roku? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że warto zrobić drogę, gdzie jest pętla autobusowa. 
J.Leszczyk – pytał czy osiedle domków można nazywać oś. Zwycięstwa? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że to oś. Poradzieckie. 
 
Przegłosowano w/w projekt uchwały: Za-7 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
 
Ad 3 
  
Skarbnik Miasta przedstawiła informację na temat ściągalności podatków. 

Jutro trafi informacja z wykonania budżetu. Dochody realizowane są zgodnie z planem, 
wydatki pokrywają zadania przyjęte w budżecie Miasta. Burmistrz nie umorzył nikomu 
podatku, gdy wniosek był uzasadniony to odroczył rozkładając na raty. Skarbnik Miasta 
zwróciła uwagę na kłopot z Garbarnią, nie można się doprosić o regulację zaległości  w 
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kwocie 900 tys. zł + 180 tys. zł  za ten rok. Ponadto Skarbnik poinformowała, że jeden 
przedsiębiorca nie dotrzymał warunków umowy, wobec tego musi zwrócić podatek, jako 
zaległość podatkową. Dodatkowo przypomniała, że wracamy do znaków skarbowych. 

B.Żurawski – stwierdził, że nadwyżkę budżetu należy przeznaczać na remonty ulic w mieście? 
J.Leszczyk – pytał  czy nie będzie niespodzianek w oświacie? 
Skarbnik – odpowiedziała, że MOPS sygnalizuje, że brakuje na zadania narzucone ustawą. 
Żadna szkoła, przedszkole i zakłady budżetowe nie zgłaszały potrzeby  dodatkowych 
środków. 

Z-ca Burmistrza – poinformował, że sfinalizował sprawę w Szkoły Podstawowej Nr 5. 
Ponadto wyjaśnił, że zaległość Garbarnia chce uregulować nieruchomością - biurowcem z 
działką. 

B.Stanczewski – prosił, aby z każdych nadwyżek budżetu pamiętać o tartanie. 
 
Ad 4 
 Z-ca Burmistrza  przedstawił informację na temat realizacji inwestycji w mieście. 
Wykreślono w br. naszą inwestycję. My rozpoczniemy, bo ponieśliśmy już koszty. Ogłosimy 
przetarg,. Do 15.08.br. nie wchodzimy na drugą część internatu, mamy projekt i przestąpimy 
pod koniec roku do adaptacji internatu. Będzie realizacja ul. Zwycięstwa, płotu w 
Przedszkolu Nr 2. Mamy dużo projektów m.in. Parku Orła Białego, przy dworcu PKP, Plac 
Wolności 13. Rewitalizacja Starówki – odnowienie budynku Pl. Wolności 12 i 13. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Purol – pytał w sprawie drugiego budynku na ul. Reymonta? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że dwa przetargi zostały unieważnione.  
B.Żurawski – pytał czy został  rozstrzygnięty konkurs na prezesa BTBS? 
Z-ca Burmistrza –odpowiedział, że zgłosiła się  jedna osoba i została zaakceptowana. 
K.Skoczyk – pytał kiedy planuje się remont ul. Górnośląskiej i ślepej w lewo? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że gdyby nie było protestu to w tym tygodniu rozpoczęliby 

budowę. 
B.Żurawski – stwierdził, że prawdopodobnie wskaźnik Wojewody wzrośnie do ok. 3 tys. zł/m2.  
J.Leszczyk – pytał czy ruszą takie inwestycje, jak: starówka, rewitalizacja dróg, hala 

sportowa, basen, biblioteka? 
B.Żurawski - pytał czy poczyniono kroki odwołania od decyzji Ministra Środowiska w sprawie 

uchylenia decyzji Wojewody Zachodniopomorskiego dot. udzielenia Zakładowi 
Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów Sp. z o.o. pozwolenia zintegrowanego dla 
składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne w m. Krzywopłoty? 

B.Stanczewski – w ramach rozbiórek proponował robić tymczasowe parkingi. 
 
 
Ad 5 
Propozycje do projektu budżetu Miasta na 2008 rok wnieśli: 
Sł.Domański – zwrócił uwagę na konieczną poprawę bezpieczeństwa w mieście. 
St.Hatłas – stwierdził, że w Policji panuje bojaźń, nie ma patroli pieszych, samochody nie 

zatrzymują się. Straż Miejska nie ma uprawnień, ale doskonale spełniają swoje zadania. 
K.Skoczyk – wszystkie komisje winny się wypowiedzieć w tej sprawie. 
J.Leszczyk – powiedział, że należy pamiętać o zapisanych wcześniej inwestycjach. Analiza 

była wcześniej robiona z Wrocławia – 10 policjantów do parku bało się wejść a jeden z 
psem załatwił sprawę. Do miejsc takich jak parki pies jest najlepszy.  

B.Stanczewski – stwierdził, że psy mają za Komendą Policji. Można ustalić, że kupimy policji 
dwa psy do patroli policyjnych. 
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Ad 6 
W sprawach różnych głos zabrali : 
St.Hatłas – stwierdził, że przy  ul. Kochanowskiego jest sklep Weronika, gdzie niezbędne jest 

przełożenie płytek chodnikowych..  
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że będzie realizacja. 
B.Żurawski - podziękował za pracę w Komisji. 
Przewodniczący Komisji – podziękował radnym za wspólną prace w dotychczasowym 

składzie, prosząc o wspieranie wspólnych inwestycji i działań. 
 
  
Ad 7 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 18.15

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Z. 
 

 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
 
 
 

 4


